
Protokół Nr II/2018 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 dnia 05 grudnia 2018r. 

 

 

Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Gminnej Biblioteki Publicznej w Czerwonej 

Górce 1 b 

Czas trwania obrad   –  godz.  14,00  - 15,30 

 

Ad  1. 

Dnia 05 grudnia 2018r. odbyło się  II - e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna. 

Obrady otworzyła i przewodniczyła im Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości, przybyłych radnych i sołtysów. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek 

- Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik 

- Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka 

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej p. Magdalena Kowalik 

- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Marek Walkowicz 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Bernardyna Wasińska 

- niektórzy sołtysi Gminy Łączna 

-  pracownicy Urzędu Gminy 

 

Na liście obecności podpisy złożyło 15 radnych, co stanowiło 100 % ustawowego składu 

Rady Gminy.  Obrady były prawomocne.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie pierwszego z listy 

radnego Edwarda  Chabę,  który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad i zapytała czy są jakieś 

wnioski bądź uwagi do porządku obrad. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  Porządek obrad stał się obowiązujący. 

 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad.      

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Pytania, wnioski, informacje. 

5. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach:   

a) upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania wobec 

Przewodniczącego Rady czynności związanych z wystawieniem polecenia 

wyjazdu służbowego 

b) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy w skład Zgromadzenia 

Związku Gmin Gór Świętokrzyskich 
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c) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łączna 

d) powołania stałych komisji Rady Gminy Łączna, ustalenia składu osobowego  

oraz określenia przedmiotu działania poszczególnych komisji 

7. Przyjęcie protokołu z  I sesji Rady Gminy Łączna z dnia 22.11.2018r. 

8. Zakończenie obrad.                                                                                                                                                                                         

 

 

Ad. 4  i  5 

Pytania, wnioski, informacje  oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Radny Januchta  -  zapytał co było przyczyną braku utrzymania dróg gminnych  w 

poniedziałek, co spowodowało poważny wypadek drogowy za cmentarzem,  dachował 

samochód, bo na drodze było lodowisko 

Czy poczyniliśmy jakieś kroki w zakresie oznakowania drogi Ostrów znakami „zakaz postoju 

i zatrzymywania się”  

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Marek Walkowicz -  odnośnie utrzymywania 

dróg odpowiedział, że jest problem bo nie ma jeszcze traktora, jak będzie traktor będzie 

wszystko dopilnowane.  Sytuacja była jednorazowa i więcej się nie powtórzy. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka  -  poinformował w sprawie 

oznakowania drogi Ostrów.  Wystąpiliśmy do Policji o opinię zasadności ustawienia takich 

znaków. Kiedy uzyskamy pozytywną opinię Policji, wystąpimy do Starosty Skarżyskiego o 

zmianę organizacji ruchu i ewentualnie o ustawienie znaków „ Zakaz postoju i 

zatrzymywania się”. 

Radny Nyga  -  prosił o remont drogi gminnej tzw. Galerówki gdyż droga stopniowo psuje się 

coraz bardziej. 

Radny Ledwójcik  -  zgłosił wniosek o wymianę tablic informacyjnych na Czerwonej Górce,  

bo są w fatalnym stanie , nie wiem czy przetrwają zimę. 

Radny Litwiński  -  proszę o monitorowanie ubytków w asfalcie w drodze powiatowej w 

kierunku kościoła tuż za skrzyżowaniem do Zagórza, za kościołem ,  oraz  przed przejazdem 

kolejowym  i za przejazdem. 

Radna Żaczek  -  prosiła o niwelację poboczy przy starodrożu siódemki  oraz o uzupełnienie 

ubytku w asfalcie na wysokości przystanku w kierunku Kielc. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Pastuszka  -  odpowiedział, że jak będzie ciągnik to 

postaramy się ściągnąć pobocze. Ubytek w jezdni  uzupełnimy jak tylko pozwoli pogoda. 

Radna Siewierska  -  zapytała kiedy będzie zamontowana bariera ochronna przy drodze do 

Zajamnia. 

Radny Chaba  -  prosił o remont drogi Występa odcinek od skrzyżowania Zalezianka-Belno w 

kierunku lasu. 

Druga sprawa to ponownie  proszę o uzupełnienie znaków drogowych przy drogach 

powiatowych, bo jest fatalnie, a Starostwo nie robi nic w tej sprawie. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński  -  odniósł się do kwestii remontów dróg gminnych. 

Mamy koniec roku budżetowego i nie ma już środków na remonty dróg. Będziemy pracować 

nad budżetem na rok przyszły i wtedy będzie czas aby zastanowić się jak wykorzystać środki 

na remonty naszych dróg bo na pewno nie będziemy w stanie zrobić wszystkich remontów. 

Pan Wójt zwrócił uwagę na zimowe utrzymanie dróg w zależności od kategorii drogi.  

Ustawa precyzuje kryteria jak ma wyglądać zimowe utrzymanie dróg gminnych.   

W ciągu 48 godzin od ustania opadów ma być uzyskana przejezdność drogi,  nie musi to być 

nawierzchnia czarna. Pomimo to będziemy starać się zminimalizować skutki zimowej aury.  

Proszę radnych i sołtysów o informowanie swoich mieszkańców o sytuacjach kryzysowych, 

oraz  o dostosowanie jazdy do warunków zimowych.  W pierwszej kolejności odśnieżamy 

drogi, którymi są dowożone dzieci do szkół. 
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Radny Januchta  -  mam tego świadomość, ale będąc na kontroli Komisji Rewizyjnej tyle 

nasłuchałem się o oszczędnościach w ZGK, że pozwoliłem sobie zadać to pytanie. 

Radny Litwiński  -  podziękował Kierownikowi ZGK za sprawne podłączenie wodociągu do 

kontenerów dla ludzi spalonych. 

Radny Chaba  -  podziękował Kierownikowi ZGK za podłączenie wody do Pani na Występie. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutową przerwę. 

 

Ad. 6 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania 

wobec Przewodniczącego Rady czynności związanych z wystawieniem polecenia wyjazdu 

służbowego. 

Uchwałę omówił Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek. 

Zgodnie z § 2 ust. 2 Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 

lipca 2000r. w sprawie sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych gminy - termin i miejsce wykonania zadania oraz miejscowość 

rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej w stosunku do Przewodniczącego Rady 

dokonuje Wiceprzewodniczący wskazany przez Radę. W związku z rozpoczęciem nowej 

kadencji Rady podjęcie uchwały jest uzasadnione. 

Żadnych pytań do uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  II/3/2018 

Rady Gminy Łączna  z dn.05.12.2018r. 

została podjęta jednogłośnie  (za- 15/15 obecnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy w skład 

Zgromadzenia Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. 

Uchwałę omówił Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński. 

W uzasadnieniu do uchwały pisze, że drugą osobę wskazuje Rada Gminy . Z automatu w 

skład Zgromadzenia wchodzą organy wykonawcze wszystkich gmin. Zaproponowałem 

Sekretarza Gminy, ponieważ czasem w obradach nie możemy uczestniczyć obaj,  i wtedy 

obecność Sekretarza będzie konieczna. Proszę o przychylenie się do uchwały. 

Żadnych pytań do uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  II/4/2018 

Rady Gminy Łączna  z dn.05.12.2018r. 

została podjęta jednogłośnie  (za- 15/15 obecnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad. 6  c) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łączna. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek  -  wyjaśnił, że zawsze po rozpoczęciu nowej kadencji 

podjęta musi być nowa uchwała o wynagrodzeniu Wójta. W czerwcu br. roku obniżyliśmy 

wynagrodzenie Wójtowi Gminy,  obecnie jest zaproponowane wynagrodzenie w tej samej 

wysokości. Podjęcie takiej uchwały jest obligatoryjne na początek nowej kadencji. 

Radny Nyga  -  zapytał co to jest dodatkowe wynagrodzenie roczne zgodnie z odrębnymi 

przepisami.  

Sekretarz Gminy  -  wyjaśnił, że dodatkowe wynagrodzenie roczne  to jest tzw. „13”                

a jej wysokość ustawa określa na  8,5 %  uzyskiwanych dochodów w poprzednim roku. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  II/5/2018 

Rady Gminy Łączna  z dn.05.12.2018r. 

została podjęta jednogłośnie  (za- 15/15 obecnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6  d) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Łączna, ustalenia składu 

osobowego  oraz określenia przedmiotu działania poszczególnych komisji. 

Przewodnicząca Rady  zapytała czy wszyscy radni chcą pracować w  2 komisjach. 

Radny Jacek Januchta  -  zadeklarowałem pracę w jednej komisji tj. Komisji Rewizyjnej. 

Radny Dariusz Mendak  -  zadeklarowałem pracę w jednej komisji tj. w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Rady  -  wobec tego suma składów ilościowych wszystkich naszych komisji 

będzie wynosić 28 radnych. 

Rozpoczynamy od ustalenia składu ilościowego poszczególnych komisji.  

Proszę o zgłaszanie propozycji ilości członków poszczególnych komisji, i rozpoczniemy od  

Komisji Rewizyjnej. 

Radny Kałuziński  -  proponuję skład Komisji Rewizyjnej 4 - ro osobowy. 

Przewodnicząca Rady  - zapytała czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca Rady prosiła o 

przegłosowanie  wniosku, kto jest za tym aby w Komisji Rewizyjnej pracowało 4 radnych. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni  (za -15  / 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady  -  proszę o wnioski składu  ilościowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

Radny Chaba  -  zaproponował aby w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pracowało 6 

radnych. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  -   prosiła o przegłosowanie wniosku kto jest za tym aby w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji było  6 radnych. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne.  Wniosek przegłosowali wszyscy radni  (za -15  / 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady  -  proszę o propozycje składu  ilościowego Komisji Finansowo-

Gospodarczej. 

Radny Litwiński  -  zgłosił propozycję  9 radnych. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  - prosiła o przegłosowanie wniosku  kto jest za tym aby w Komisji 

Finansowo-Gospodarczej pracowało 9 radnych. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni  (za -15  / 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady  -  proszę o propozycje składu  ilościowego Komisji Społecznej. 

Radna Żaczek   -  zgłosiła propozycję aby w Komisji Społecznej pracowało  9  radnych. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  - prosiła o przegłosowanie wniosku  kto jest za tym aby w Komisji 

Społecznej  pracowało  9 radnych. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni  (za -15  / 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady -  Ponieważ radni określili się pisemnie w jakich komisjach chcą 

pracować,  dla przypomnienia odczytała  nazwiska  radnych członków  w poszczególnych 

komisjach. 

 

Przewodnicząca Rady  - Przystępujemy do wyboru Przewodniczących Komisji i Zastępców 

Przewodniczących. 

Wobec tego że Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji wybiera Rada Gminy,   proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Kałuziński  -  zaproponował na Przewodniczącego komisji Rewizyjnej radnego Jacka 

Januchtę . 

Radny Jacek Januchta  - wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

Innych propozycji nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady przeprowadziła 

głosowanie , kto jest za tym aby Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej był radny Jacek 

Januchta. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni  (za - 15  / 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady  -  proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Wisowaty  -  zgłosił kandydaturę radnego Edwarda Chaby  na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Edward Chaba  -  wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

Innych propozycji nie zgłoszono,  wobec tego Przewodnicząca Rady przeprowadziła 

głosowanie , kto jest za tym aby Przewodniczącym Komisji Skarg Wniosków i Petycji był 

radny  Edward Chaba. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni (za -14, przeciw - 0,  wstrzymał się -1/ 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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W tym momencie radny Nyga poprosił o głos. Zapytał czy jest możliwość  przepisania się  

teraz  z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  do Komisji Finansowo-Gospodarczej. 

Przewodnicząca Rady  - odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości  bo przegłosowany już 

został skład ilościowy członków wszystkich komisji  i teraz nie możemy drugi raz głosować 

tego samego.  

 

Przewodnicząca Rady  - poinformowała, że przewodniczących pozostałych dwóch komisji 

oraz zastępców wszystkich  przewodniczących wybiera komisja spośród swoich członków. 

 

W związku z tym, proszę o wyjście z sali obrad członków Komisji Rewizyjnej   (odczytała 

nazwiska 4 radnych)  i wybranie Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Po  chwili członkowie Komisji wrócili na salę obrad  i  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Jacek Januchta  ogłosił, że Zastępcą Przewodniczącego Komisji   został wybrany jednogłośnie  

radny Edmund Wykrota. 

 

Przewodnicząca Rady  -  następnie prosiła o wyjście z sali obrad członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji (odczytała nazwiska 6 radnych)  i wybranie Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji. 

Po  chwili członkowie Komisji wrócili na salę obrad  i  Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Edward  Chaba ogłosił, że Zastępcą Przewodniczącego Komisji , 

pięcioma głosami  został wybrany  radny Dariusz  Mendak.  

 

Przewodnicząca Rady  -  następnie prosiła o wyjście z sali obrad członków Komisji 

Finansowo-Gospodarczej (odczytała nazwiska 9 radnych) i wybranie Przewodniczącego i 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji.  

Po  chwili członkowie Komisji wrócili na salę obrad  i radny Litwiński ogłosił, że 

Przewodniczącym Komisji Finansowo-Gospodarczej został  Sławomir Litwiński (za – 9 

głosów), natomiast Zastępcą Przewodniczącego została radna Bogusława Krawczyńska (za- 9 

głosów). 

 

Przewodnicząca Rady  -  następnie prosiła  o wyjście z sali obrad członków Komisji 

Społecznej ( odczytała nazwiska 9 radnych) i wybranie Przewodniczącego i Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji. 

Po  chwili członkowie Komisji wrócili na salę obrad  i radna Żaczek ogłosiła wyniki wyboru.  

Przewodniczącą Komisji Społecznej została Jolanta Żaczek (za-9 głosów)  a  Zastępcą 

Przewodniczącego Komisji został radny Mirosław  Nyga (za-9 głosów). 

 

Przewodnicząca  Rady  -  odczytała ponownie składy osobowe komisji z wyszczególnieniem 

radnych funkcyjnych  i prosiła  radnych o wpisanie sobie nazwisk członków w swoich 

projektach uchwał.  Wszyscy radni uzupełnili sobie składy komisji. 

 

Następnie prosiła o przegłosowanie imiennego składu osobowego kolejno poszczególnych 

komisji . I tak: 

Komisja Rewizyjna  w składzie 4 – osobowym:  

1. Januchta  Jacek – Przewodniczący   

2. Wykrota   Edmund - Zastępca Przewodniczącego   

3. Kałuziński  Paweł  - członek   

4. Siewierska  Marta  - członek. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne.   Wniosek przegłosowali wszyscy radni (za -15/ 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  w składzie  6 – osobowym: 

1. Chaba  Edward                   -Przewodniczący           

2. Mendak  Dariusz                -Zastępca Przewodniczącego  

3. Krawczyńska  Bogusława  -członek   

4. Ledwójcik  Tadeusz           -członek   

5. Nyga  Mirosław                  -członek   

6. Wykrota  Edmund              -członek. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni (za -14, przeciw-1, wstrzymał się -0/15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Komisja Finansowo-Gospodarcza  w składzie  9 – osobowym: 

1. Litwiński  Sławomir    - Przewodniczący 

2. Krawczyńska  Bogusława               - Zastępca Przewodniczącego 

3. Cieślik  Halina     - członek 

4. Janik  Tomasz     -członek 

5. Kałuziński  Paweł     -członek 

6. Ledwójcik  Tadeusz     -członek 

7. Pająk  Monika      -członek 

8. Wisowaty  Andrzej      -członek 

9. Żaczek  Jolanta      -członek 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni (za -15/ 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Komisja Społeczna w składzie 9 – osobowym: 

1.Żaczek  Jolanta   - Przewodniczący 

2. Nyga  Mirosław   - Zastępca Przewodniczącego 

3. Chaba  Edward   - członek 

4. Cieślik  Halina   - członek 

5. Janik  Tomasz   - członek 

6. Litwiński  Sławomir  - członek 

7. Pająk  Monika   - członek 

8. Siewierska  Marta   -  członek 

9. Wisowaty  Andrzej   -  członek 

 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Wniosek przegłosowali wszyscy radni (za -15/ 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady  -  zapytała czy ktoś z Państwa radnych ma inne uwagi do treści 

uchwały lub do załącznika. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  -  Przystępujemy do przegłosowania uchwały  poprzez głosowanie 

jawne imienne. 

Kto jest za przyjęciem uchwały Nr II/6/2018  Rady Gminy Łączna z dnia 05 grudnia 2018r. w 

sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Łączna, ustalenia składu osobowego oraz 

określenia przedmiotu działania poszczególnych komisji. 
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 Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni określali się 

czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  II/6/2018 

Rady Gminy Łączna  z dn.05.12.2018r. 

została podjęta jednogłośnie  (za- 15/15 obecnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przyjęcie protokołu z  I sesji Rady Gminy Łączna z dnia 22.11.2018r. 

Przewodnicząca Rady  -  stwierdziła, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi,  wobec tego 

proszę o przegłosowanie za przyjęciem protokołu. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

Protokół Nr I/2018 Rady Gminy Łączna z dnia 22 listopada 2018r. został przyjęty 

jednogłośnie (za -15/ 15) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady   stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła II posiedzenie Rady Gminy Łączna kadencji 2018-2023. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy 

  

Halina  Dziarmaga                                                                                     Monika  Pająk 

 

 


